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Op of omstreeks 3 april zijn er weer prachtige bomen gekapt. Eén bij de Vomar Kievitlaan, 
één aan de Spreeuwenlaan hoek Lepelaar en een boom aan de toegangsweg Witte Paal bij 
tuincentrum Overvecht.  
Volgens mij mogen er geen bomen worden gekapt in het broedseizoen. Waarom zijn deze 
bomen wel gekapt en hoe verhoudt deze bomenkap zich tot het onlangs door de 
Gemeenteraad vastgestelde bomenbeleid? Zijn er de komende weken nog meer 
bomenkapacties gepland. Zo ja waar?  
 

 

Beantwoording college: 
Bomen zijn belangrijk voor CO²-opname en zuurstofproductie, maar ook als voedsel en schuilplaats 
voor dieren. Daarom besteden wij veel aandacht aan ons bomenbestand. We beschermen de 
monumentale en waardevolle bomen en houtopstanden. Soms, bijvoorbeeld als bomen ziek zijn, 
betekent dat er ook wel eens eentje gekapt moet worden. Aangezien deze bomen op de Groene 
Kaart staan van onze gemeente, hebben wij voor deze kap een omgevingsvergunning aangevraagd. 
Bomen worden alleen omgezaagd indien rekening is gehouden met de wet op de 
natuurbescherming. Indien nesten aanwezig zijn mogen bomen niet meer omgezaagd worden. 
Komende weken zijn er geen acties meer m.b.t. kapvergunningen gepland.  
 
De boom in de Kievitlaan had de Kastanjebloedingsziekte en was daarbij onveilig. In de 
Spreeuwenlaan zijn 2 Iepen verwijderd die ook ziek waren. Ook de boom in de Witte Paal had 
afstervingsverschijnselen en dood hout als gevolg van Watermerkziekte, Doordat de bomen aan het 
afsterven waren hebben we ze moeten verwijderen om onveiligheid voor passanten te voorkomen. 
Komend najaar worden vervangende bomen geplant. 


